
 

 

 
Zápis z jednání 

Kontrolního výboru Zastupitelstva Kraje Vysočina č. 7/2015 
konaného dne 22. 10. 2015 

 

Přítomni: 

1. Josef Mlynář 6. Tomáš Kučera (předseda) 

2. Petr Vašíček 7. Štěpán Komárek 

3. Pavel Hodáč (místopředseda) 8. František Dvořák 

4. Věra Buchtová 9. Pavel Hájek 

5. Vít Filipenský 10. Eva Rydvalová (tajemnice) 

 
Nepřítomni (omluveni): 

1. Michal Šmarda 3. Karel Baloun 

2. Břetislav Pour 4. Stanislav Šíp 

 
Hosté: 

1. Vladimír Novotný (náměstek hejtmana Kraje Vysočina) 

2. Libor Joukl (náměstek hejtmana Kraje Vysočina) 

3. Miroslav Březina (ředitele Sekce pro službu veřejnosti) 

 
Program jednání: 

1. Zahájení, prezence, schválení programu jednání, schválení zápisu z minulého jednání 

KV 

2. Aktuální informace z Rady Kraje Vysočina a Krajského úřadu Kraje Vysočina 

3. Informace o obdržené petici č. Pe-3/15 a č. Pe-4/15 

4. Diskuse a různé 

5. Závěr 

 
 
1. Zahájení, prezence, schválení programu jednání, schválení zápisu z minulého jednání 
KV 
Tomáš Kučera, předseda Kontrolního výboru Zastupitelstva Kraje Vysočina, přivítal přítomné  
a zahájil jednání. Dle počtu přítomných členů konstatoval, že je výbor usnášeníschopný. 
Přednesl návrh programu jednání, který byl 9 hlasy schválen. K zápisu z minulého jednání 
nebyly vzneseny žádné připomínky a byl 9 hlasy schválen.  
 
Tomáš Kučera přivítal Vladimíra Novotného, náměstka hejtmana Kraje Vysočina, a Miroslava 
Březinu, ředitele Sekce pro službu veřejnosti krajského úřadu. Omluvil nepřítomnost Zdeňka 
Kadlece, ředitele krajského úřadu. 
 
 
2. Aktuální informace z Rady Kraje Vysočina a Krajského úřadu Kraje Vysočina  
Vladimír Novotný podal následující informace: 

- Vývoj daňových příjmů za sledované období leden až říjen 2015. Ve sledovaném období 
je plnění daňových příjmů o 294 902 tis. Kč vyšší než alikvotní plnění z plánovaného 
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rozpočtu na rok 2015. Skutečné plnění daňových příjmů za sledované období  
je o 47 495 tis. Kč vyšší než za stejné období roku 2014, tj. 101,5 %.  

- Příprava a projednávání rozpočtu Kraje Vysočina na rok 2016. Návrh rozpočtu byl 
projednán s jednotlivými politickými kluby. Dne 10. 11. 2015 se uskuteční po ukončení 
zasedání zastupitelstva kraje seminář k návrhu rozpočtu Kraje Vysočina na rok 2016. 

- Plánovaná výše alokace do Fondu Vysočiny. 
 
Na základě dotazu Tomáše Kučery byl stanoven následující úkol: 
Úkol: Předložit členům výboru přehled o rozdílu daňových příjmů za rok 2013 - 2014. 
Odpovědnost: Vladimír Novotný, koordinátorka 
Termín: spolu se zápisem z jednání komise 
 
Miroslav Březina informoval o těchto záležitostech: 

- S účinností od 1. 11. 2015 schválila vláda změnu nařízení vlády o platových poměrech 
zaměstnanců ve veřejných službách a správě. Úprava mzdových tarifů se promítá i do 
příspěvkových organizací kraje. 

- Kotlíkové dotace – po celém regionu jsou připravovány informační schůzky. 
Administrátorem bude odbor regionálního rozvoje.  

- Integrovaný regionální operační program - možnost čerpání v některých oblastech. 
- Oblast kultury – seznámení s plánovanými aktivitami a záměry Ondreje Remiáše, nového 

ředitele Horáckého divadla Jihlava. Rada kraje byla na svém zasedání seznámena se 
studií Horácké galerie v Novém Městě na Moravě. 

- Oblast školství – probíhají burzy vzdělávání. Kraj Vysočina se v letošním roce poprvé 
účastní těchto burz se svým stánkem. Cílem je prezentace aktivit kraje. 

- Oblast dopravní obslužnosti – zpracovávání nového konceptu Veřejná doprava Vysočiny. 
- Oblast investic – v letošním roce došlo k ukončení projektů transformace. V současné 

době dochází ke zpracování nabídek na rekonstrukci Nemocnice Jihlava a Nemocnice 
Třebíč. 

- Oblast zdravotnictví – příprava nového nemocničního informačního systému (dlouhodobý 
záměr). 

- Informace o společném zasedání Komise sociální a pro oblast protidrogové politiky Rady 
Kraje Vysočina a Zdravotní komise Rady Kraje vysočina. Jedním z projednávaných 
témat byla „Koncepce hospicové péče“. 

 
 
3. Informace o obdržené petici č. Pe-3/15 a č. Pe-4/15 
Tomáš Kučera přivítal Libora Joukla, náměstka hejtmana Kraje Vysočina pro Oblast dopravy  
a majetku kraje. 
 
Tomáš Kučera uvedl, že členové výboru obdrželi elektronicky skeny peticí a odpovědí na petice 
Pe-3/15 „Ne navrhovanému projektu stavby III/40510 Okříšky-Přibyslavice, přeložka – připojení 
průmyslové zóny Přibyslavice/Nová Ves“ a Pe-4/15 za realizaci obchvatu Nového Veselí.  
 
Libor Joukl se podrobně vyjádřil k přijatým peticím. V případě petice Pe-3/15 „Ne navrhovanému 
projektu stavby III/40510 Okříšky-Přibyslavice, přeložka – připojení průmyslové zóny 
Přibyslavice/Nová Ves“ seznámil členy výboru s výsledkem veřejného jednání dne 15. října 2015 
v Petrovicích. Na toto jednání byly pozvány obce, kterých se připravovaná stavba týká a firmy, 
které se v této průmyslové zóně nacházejí. Na jednání byla navržena a projednána určitá možná 
varianta, na kterou bude dále zpracována studie. Libor Joukl okomentoval financování 
navrhované varianty. V případě Pe-4/15 za realizaci obchvatu Nového Veselí uvedl, že tuto akci 
je možno podpořit pouze v případě dostatečných finančních prostředků. Možnost případných 
prací vedoucích k realizaci obchvatu by komplikovala i skutečnost, že pozemky pod 
navrhovanou trasou obchvatu nejsou v celém rozsahu vlastnictvím obcí. 
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Libor Joukl na základě dotazu Tomáše Kučery okomentoval připravovaný koncept Veřejná 
doprava Vysočiny, zpracovávaný firmou KPM CONSULT, a.s., Brno. 
 
 
4. Diskuse a různé 
Termín příštího zasedání byl stanoven na čtvrtek 26. listopadu 2015 od 15.00 hodin. 
 
 
5. Závěr 
Předseda poděkoval přítomným za účast a aktivní přístup a ukončil zasedání. 
 
 
 
Tomáš Kučera 
předseda Kontrolního výboru Zastupitelstva Kraje Vysočina 
 
 
 
Eva Rydvalová 
tajemnice Kontrolního výboru Zastupitelstva Kraje Vysočina 
 
Zpracovala Lenka Matysová dne 29. 10. 2015. 


